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        PROTOKÓŁ Nr X/15 
z obrad X Sesji Rady Miejskiej w Bełchatowie 

z dnia 28 maja 2015 r. w budynku Urzędu Miasta Bełchatowa, 
ul. Kościuszki 1 /Sala Herbowa/ 

 
 
 
 Początek obrad  - godz. 12.00 
 Zakończenie obrad - godz. 15.00 
 
 

Radni Rady Miejskiej VII kadencji obecni na X Sesji: 
 
1. Brózda Sebastian 
2. Czechowski Adam 
3. Dżugaj Józef 
4. Janicka Joanna 
5. Kowalski Karol 
6. Kubiak Dariusz 
7. Markiewicz Tadeusz 
8. Matyśkiewicz Dariusz 
9. Muskała Grzegorz 
10. Naturalna Elżbieta 

 

      11. Pagieła Małgorzata 
12. Pawlikowska Jolanta 
13. Pierzchała Krzysztof 
14. Pytlewska Dorota 
15. Skorupa Ewa 
16. Wata Krzysztof 
17. Wodziński Józef  
18. Wyczachowski Michał 
19. Wysocki Piotr 
20. Wyszyński Dariusz 
 

 
 

Radni Rady Miejskiej VII kadencji nieobecni na X Sesji: 
 

1. Herudziński Radosław 
2. Koszek Paweł 
3. Markiewicz Zdzisław 

 
 
 
AD. 1 
Otwarcie obrad X Sesji. 
 

Obrady X Sesji Rady Miejskiej w Bełchatowie otworzył Przewodniczący Rady Dariusz 
Kubiak. Przywitał, wszystkich radnych Rady Miejskiej, zaproszonych gości, 
Kierownictwo i pracowników Urzędu Miasta Bełchatowa, przedstawicieli mediów 
oraz wszystkich obecnych na sali obrad. 

 

Przewodniczący Rady Dariusz Kubiak po stwierdzeniu prawomocności obrad  
[w chwili otwarcia sesji na sali obecnych było 22 radnych] przystąpił do realizacji 
zaproponowanego porządku obrad. 
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AD. 2 
Ustalenie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Kubiak, zgodnie z § 28 Statutu Miasta 
Bełchatowa przystąpił do ustalenia porządku obrad X Sesji Rady Miejskiej  
w Bełchatowie.  
 

Prezydent Miasta Pani Mariola Czechowska poprosiła o wprowadzenie do porządku 
obrad następujących projektów uchwał: 

 w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia prawa w uchwale Nr VIII/51/15 
Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 30 kwietnia 2015r. w sprawie 
zatwierdzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
fragmentu miasta Bełchatowa - obszaru ograniczonego ulicami: Czapliniecką, 
Lipową i Aleją Włókniarzy, jako pkt 10; 

 

 w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia prawa w uchwale Nr VIII/48/15 
Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 30 kwietnia 2015r. w sprawie 
rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwagi złożonej przez Państwa: 
Stefana Mielczarka, Michała Mielczarka, Karolinę Mielczarek, Sebastiana 
Mielczarka i Marcina Michalskiego do ustaleń projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta Bełchatowa- obszaru 
ograniczonego ulicami: Czapliniecką, Lipową i Aleją Włókniarzy oraz  
w uchwale Nr VIII/51/15 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 30 kwietnia 
2015r. w sprawie zatwierdzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego fragmentu miasta Bełchatowa - obszaru ograniczonego 
ulicami: Czapliniecką, Lipową i Aleją Włókniarzy, jako pkt 11. 

 

Porządek obrad X Sesji Rady Miejskiej w Bełchatowie w brzmieniu jak poniżej, 
został przyjęty przez Radę 19 głosami „za” – jednogłośnie. 

 
Ustalony porządek obrad: 

 
1. Otwarcie X Sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z VIII Sesji z dnia 30 kwietnia 2015r. 
4. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 

zgodności zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
fragmentu miasta Bełchatowa dla obszaru ograniczonego ulicami: 
Czapliniecką, Grabową oraz granicami miasta. /druk nr 2/ 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
zatwierdzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego fragmentu miasta Bełchatowa dla obszaru ograniczonego 
ulicami: Czapliniecką, Grabową oraz granicami miasta. /druk nr 3/ 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
zgodności zmiany części miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego fragmentu miasta Bełchatowa – obszaru ograniczonego 
granicami miasta, ulicami: Czapliniecką i Cegielnianą oraz rzeką Rakówką  
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z ustaleniami „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego miasta Bełchatowa”. /druk nr 4/ 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
zatwierdzenia zmiany części miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego fragmentu miasta Bełchatowa – obszaru ograniczonego granicami 
miasta, ulicami: Czapliniecką i Cegielnianą oraz rzeką Rakówką. /druk nr 5/ 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta Bełchatowa – 
„Bełchatówek”. /druk nr 6/ 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
zamiany nieruchomości. /druk nr 1/ 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
wezwania do usunięcia naruszenia prawa w uchwale Nr VIII/51/15 Rady 
Miejskiej w Bełchatowie z dnia 30 kwietnia 2015r. w sprawie zatwierdzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta 
Bełchatowa - obszaru ograniczonego ulicami: Czapliniecką, Lipową i Aleją 
Włókniarzy. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
wezwania do usunięcia naruszenia prawa w uchwale Nr VIII/48/15 Rady 
Miejskiej w Bełchatowie z dnia 30 kwietnia 2015r. w sprawie 
rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwagi złożonej przez Państwa: 
Stefana Mielczarka, Michała Mielczarka, Karolinę Mielczarek, Sebastiana 
Mielczarka i Marcina Michalskiego do ustaleń projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta Bełchatowa- obszaru 
ograniczonego ulicami: Czapliniecką, Lipową i Aleją Włókniarzy oraz  
w uchwale Nr VIII/51/15 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 30 kwietnia 
2015r. w sprawie zatwierdzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego fragmentu miasta Bełchatowa - obszaru ograniczonego 
ulicami: Czapliniecką, Lipową i Aleją Włókniarzy. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Policji  
z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu sprzętu do realizacji 
programów profilaktycznych dla Komendy Powiatowej Policji  
w Bełchatowie. /druk nr 9/ 

13. Informacja z realizacji „Programu gospodarowania mieszkaniowym 
zasobem Miasta Bełchatowa za 2014 rok”. /druk nr 10/ 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
wprowadzenia bezpłatnych przejazdów lokalnym transportem zbiorowym  
w granicach administracyjnych miasta Bełchatowa realizowanych przez 
Miejski Zakład Komunikacji Sp. z o.o. z siedzibą w Bełchatowie. /druk nr 11/ 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Bełchatowa na lata  
2015-2021. /druk nr 8 / 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
zmian w budżecie Miasta Bełchatowa na 2015 rok. /druk nr 7 / 

17. Informacja z działalności Rady za okres od ostatniej Sesji. 
18. Informacja z działalności Prezydenta Miasta Bełchatowa i Urzędu Miasta 

Bełchatowa za okres od ostatniej Sesji. 
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19. Interpelacje Radnych. 
20.   Sprawy różne, zapytania, wolne wnioski. 
21.   Zamknięcie obrad sesji. 

 
 
AD. 3 
Przyjęcie protokołu z VIII Sesji z dnia 30 kwietnia 2015 r. 
 
Protokół z VIII Sesji z dnia 30 kwietnia 2015 roku został przez Radę przyjęty  
19 głosami „za” – jednogłośnie. 
 
 
AD. 4 
Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
zgodności zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
fragmentu miasta Bełchatowa dla obszaru ograniczonego ulicami: Czapliniecką, 
Grabową oraz granicami miasta. 
Uzasadnienie do projektu uchwały, w imieniu Prezydenta Miasta Bełchatowa, 
przedstawiła Pani Dorota Kupska – Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego. 

Pytań i głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

 

 Opinie Komisji: 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez następujące Komisje: 

 Komisję Budżetu i Skarbu Miasta, 

 Komisję Gospodarki Komunalnej. 
 
(19 radnych obecnych na sali) 
Głosowanie: 
Projekt uchwały w sprawie zgodności zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego fragmentu miasta Bełchatowa dla obszaru ograniczonego ulicami: 
Czapliniecką, Grabową oraz granicami miasta, został przyjęty przez Radę  
19 głosami „za”- jednogłośnie.  
 
Uchwała nr X/54/15 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 28 maja 2015 r. stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
AD. 5 
Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
zatwierdzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
fragmentu miasta Bełchatowa dla obszaru ograniczonego ulicami: Czapliniecką, 
Grabową oraz granicami miasta.  
Uzasadnienie do projektu uchwały, w imieniu Prezydenta Miasta Bełchatowa, 
przedstawiła Pani Dorota Kupska – Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego. 

Pytań i głosów w dyskusji nie zgłoszono. 
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 Opinie Komisji: 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez następujące Komisje: 

 Komisję Budżetu i Skarbu Miasta, 

 Komisję Gospodarki Komunalnej. 
 
(19 radnych obecnych na sali) 
Głosowanie: 
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta Bełchatowa dla obszaru 
ograniczonego ulicami: Czapliniecką, Grabową oraz granicami miasta, został 
przyjęty przez Radę 19 głosami „za”- jednogłośnie.  
 
Uchwała nr X/55/15 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 28 maja 2015 r. stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
AD. 6 
Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
zgodności zmiany części miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
fragmentu miasta Bełchatowa – obszaru ograniczonego granicami miasta, 
ulicami: Czapliniecką i Cegielnianą oraz rzeką Rakówką z ustaleniami „Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta 
Bełchatowa”. 
Uzasadnienie do projektu uchwały, w imieniu Prezydenta Miasta Bełchatowa, 
przedstawiła Pani Dorota Kupska – Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego. 

Pytań i głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

 

 Opinie Komisji: 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez następujące Komisje: 

 Komisję Budżetu i Skarbu Miasta, 

 Komisję Gospodarki Komunalnej. 
 
(19 radnych obecnych na sali) 
Głosowanie: 
Projekt uchwały w sprawie zgodności zmiany części miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta Bełchatowa – obszaru 
ograniczonego granicami miasta, ulicami: Czapliniecką i Cegielnianą oraz rzeką 
Rakówką z ustaleniami „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego miasta Bełchatowa”, został przyjęty przez Radę 19 głosami „za”- 
jednogłośnie.  
 
Uchwała nr X/56/15 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 28 maja 2015 r. stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
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AD. 7 
Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
zatwierdzenia zmiany części miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego fragmentu miasta Bełchatowa – obszaru ograniczonego granicami 
miasta, ulicami: Czapliniecką i Cegielnianą oraz rzeką Rakówką. 
Uzasadnienie do projektu uchwały, w imieniu Prezydenta Miasta Bełchatowa, 
przedstawiła Pani Dorota Kupska – Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego. 

Pytań i głosów w dyskusji nie zgłoszono. 
 

 Opinie Komisji: 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez następujące Komisje: 

 Komisję Budżetu i Skarbu Miasta, 

 Komisję Gospodarki Komunalnej. 
 
(20 radnych obecnych na sali) 
Głosowanie: 
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia zmiany części miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta Bełchatowa – obszaru 
ograniczonego granicami miasta, ulicami: Czapliniecką i Cegielnianą oraz rzeką 
Rakówką został przyjęty przez Radę 20 głosami „za”- jednogłośnie.  
 
Uchwała nr X/57/15 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 28 maja 2015 r. stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

AD.8 
Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego fragmentu miasta Bełchatowa – „Bełchatówek”. 
Uzasadnienie do projektu uchwały, w imieniu Prezydenta Miasta Bełchatowa, 
przedstawiła Pani Dorota Kupska – Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego. 

Pytań i głosów w dyskusji nie zgłoszono. 
 

 Opinie Komisji: 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez następujące Komisje: 

 Komisję Budżetu i Skarbu Miasta, 

 Komisję Gospodarki Komunalnej. 
 
(20 radnych obecnych na sali) 
Głosowanie: 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta Bełchatowa – 
„Bełchatówek” został przyjęty przez Radę 20 głosami „za”- jednogłośnie.  
 
Uchwała nr X/58/15 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 28 maja 2015 r. stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
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AD.9 
Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
zamiany nieruchomości. 
Uzasadnienie do projektu uchwały, w imieniu Prezydenta Miasta Bełchatowa, 
przedstawiła Pani Elżbieta Rawicka-Radwańska – Dyrektor Wydziału Geodezji  
i Architektury. Pani Dyrektor poinformowała Radę o wprowadzanej autopoprawce 

do projektu uchwały polegającą na dodaniu dodatkowego zapisu: w § 1 ust. 1 po 
słowach „zabudowaną budynkiem Sądu Rejonowego w Bełchatowie” dodaje się po 
przecinku „po uzyskaniu ostatecznej decyzji o udzieleniu pozwolenia na 
użytkowanie nowo wybudowanego budynku”. 

Pytań i głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

 

 Opinie Komisji: 
Projekt uchwały wraz ze zgłoszoną autopoprawką został zaopiniowany pozytywnie 
przez następujące Komisje: 

 Komisję Budżetu i Skarbu Miasta, 

 Komisję Gospodarki Komunalnej. 
 
(20 radnych obecnych na sali) 
Głosowanie: 
Projekt uchwały w sprawie zamiany nieruchomości został przyjęty przez Radę  
20 głosami „za”- jednogłośnie.  
 
Uchwała nr X/59/15 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 28 maja 2015 r. stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
AD.10 
Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
wezwania do usunięcia naruszenia prawa w uchwale Nr VIII/51/15 Rady 
Miejskiej w Bełchatowie z dnia 30 kwietnia 2015 r. w sprawie zatwierdzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta 
Bełchatowa - obszaru ograniczonego ulicami: Czapliniecką, Lipową i Aleją 
Włókniarzy. 
Uzasadnienie do projektu uchwały, w imieniu Prezydenta Miasta Bełchatowa, 
przedstawiła Pani Elżbieta Rawicka-Radwańska – Dyrektor Wydziału Geodezji  
i Architektury. 

Pytań i głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

 

 Opinie Komisji: 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez następujące Komisje: 

 Komisję Budżetu i Skarbu Miasta, 

 Komisję Gospodarki Komunalnej. 
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(20 radnych obecnych na sali) 
Głosowanie: 
Projekt uchwały w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia prawa w uchwale  
Nr VIII/51/15 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 30 kwietnia 2015 r. w sprawie 
zatwierdzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu 
miasta Bełchatowa - obszaru ograniczonego ulicami: Czapliniecką, Lipową i Aleją 
Włókniarzy został przyjęty przez Radę 18 głosami „za” przy 2 głosach 
„wstrzymujących się”.  
 
Uchwała nr X/60/15 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 28 maja 2015 r. stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
AD.11 
Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
wezwania do usunięcia naruszenia prawa w uchwale Nr VIII/48/15 Rady 
Miejskiej w Bełchatowie z dnia 30 kwietnia 2015 r. w sprawie rozstrzygnięcia  
o sposobie rozpatrzenia uwagi złożonej przez Państwa: Stefana Mielczarka, 
Michała Mielczarka, Karolinę Mielczarek, Sebastiana Mielczarka i Marcina 
Michalskiego do ustaleń projektu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego fragmentu miasta Bełchatowa- obszaru ograniczonego ulicami: 
Czapliniecką, Lipową i Aleją Włókniarzy oraz w uchwale Nr VIII/51/15 Rady 
Miejskiej w Bełchatowie z dnia 30 kwietnia 2015 r. w sprawie zatwierdzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta 
Bełchatowa - obszaru ograniczonego ulicami: Czapliniecką, Lipową i Aleją 
Włókniarzy. 
Uzasadnienie do projektu uchwały, w imieniu Prezydenta Miasta Bełchatowa, 
przedstawiła Pani Elżbieta Rawicka-Radwańska – Dyrektor Wydziału Geodezji  
i Architektury. 

Pytań i głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

 

 Opinie Komisji: 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez następujące Komisje: 

 Komisję Budżetu i Skarbu Miasta, 

 Komisję Gospodarki Komunalnej. 
 
 
(20 radnych obecnych na sali) 
Głosowanie: 
Projekt uchwały w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia prawa w uchwale  
Nr VIII/48/15 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 30 kwietnia 2015 r. w sprawie 
rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwagi złożonej przez Państwa: Stefana 
Mielczarka, Michała Mielczarka, Karolinę Mielczarek, Sebastiana Mielczarka  
i Marcina Michalskiego do ustaleń projektu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego fragmentu miasta Bełchatowa- obszaru ograniczonego ulicami: 
Czapliniecką, Lipową i Aleją Włókniarzy oraz w uchwale Nr VIII/51/15 Rady 
Miejskiej w Bełchatowie z dnia 30 kwietnia 2015 r. w sprawie zatwierdzenia 
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miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta 
Bełchatowa - obszaru ograniczonego ulicami: Czapliniecką, Lipową i Aleją 
Włókniarzy został przyjęty przez Radę 19 głosami „za” przy 1 głosie 
„wstrzymującym się”.  
 
Uchwała nr X/61/15 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 28 maja 2015 r. stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
AD.12 
Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Policji  
z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu sprzętu do realizacji programów 
profilaktycznych dla Komendy Powiatowej Policji w Bełchatowie. 
Uzasadnienie do projektu uchwały, w imieniu Prezydenta Miasta Bełchatowa, 
przedstawiła Pani Izabela Rudzka - Koordynator Zespołu ds. Współpracy  
z Organizacjami Pozarządowymi. 

Pytań i głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

 

 Opinie Komisji: 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez następujące Komisje: 

 Komisję Budżetu i Skarbu Miasta, 

 Komisję Gospodarki Komunalnej, 

 Komisję Prawa i Porządku Publicznego. 
 
(20 radnych obecnych na sali) 
Głosowanie: 
Projekt uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia 
Policji z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu sprzętu do realizacji 
programów profilaktycznych dla Komendy Powiatowej Policji w Bełchatowie został 
przyjęty przez Radę 20 głosami „za” – jednogłośnie.  
 
Uchwała nr X/62/15 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 28 maja 2015 r. stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
AD.13 
Informacja z realizacji „Programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 
Miasta Bełchatowa za 2014 rok”. 
Przedmiotową informację radni otrzymali w formie pisemnej. 

Wprowadzenia do przedmiotowego punktu, w imieniu Prezydenta Miasta 
Bełchatowa, dokonał Pan Michał Riabcew – dyrektor wydziału Lokalowego. 

 
Z przedmiotową informacją zapoznała się Komisja Budżetu i Skarbu Miasta oraz 
Komisja Gospodarki Komunalnej. 
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Pytań i głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

 
Rada Miejska w Bełchatowie zapoznała się z Informacją z realizacji „Programu 
gospodarowania mieszkaniowym zasobem Miasta Bełchatowa za 2014 rok”. 
 
 
AD.14 
Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
wprowadzenia bezpłatnych przejazdów lokalnym transportem zbiorowym  
w granicach administracyjnych miasta Bełchatowa realizowanych przez Miejski 
Zakład Komunikacji Sp. z o.o. z siedzibą w Bełchatowie. 
Uzasadnienie do projektu uchwały, w imieniu Prezydenta Miasta Bełchatowa, 
przedstawiła Pani Dorota Szczepaniak – Dyrektor wydziału Skarbu Gminy. 
 

Pytań nie zgłoszono. 

 

 Opinie Komisji: 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez następujące Komisje: 

 Komisję Budżetu i Skarbu Miasta, 

 Komisję Gospodarki Komunalnej, 

 Komisję Prawa i Porządku Publicznego. 
 
Dyskusja 
 
W ramach głosu w dyskusji radny Tadeusz Markiewicz odniósł się do zapisów  
w uzasadnieniu do projektu uchwały, gdzie wskazuje się, że obecnie najliczniejszą 
grupą osób korzystających z komunikacji zbiorowej stanowią osoby korzystające  
z ulg i bezpłatnych przejazdów, czyli osoby, które ponoszą już dziś zmniejszone 
koszty. Ponadto zapis stwierdzający, że zwiększenie ilości osób korzystających  
z usług MZK wpłynie na zmniejszenie nasilenia ruchu samochodowego w mieście 
traktuje w kategorii „pobożnych życzeń”. Dodał, że wykazana kwota zwiększenia 
rekompensaty 430 tys. zł obejmuje jedynie pół roku kalendarzowego. W ciągu 
całego roku to koszt ok. 1 mln zł. Uważa, że uchwała ta jest jedynie realizacją 
obietnic wyborczych, a pieniądze te można wydatkować w inny sposób i dlatego 
„wstrzyma się” przy głosowaniu. 
 
(20 radnych obecnych na sali) 
Głosowanie: 
Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia bezpłatnych przejazdów lokalnym 
transportem zbiorowym w granicach administracyjnych miasta Bełchatowa 
realizowanych przez Miejski Zakład Komunikacji Sp. z o.o. z siedzibą w Bełchatowie 
został przyjęty przez Radę 19 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się”.  
 
Uchwała nr X/63/15 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 28 maja 2015 r. stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
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AD.15 
Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie zmian 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Bełchatowa na lata 2015-2021. 
Uzasadnienie do projektu uchwały, w imieniu Prezydenta Miasta Bełchatowa, 
przedstawiła Pani Ewa Gocel – Skarbnik Miasta. 
 
Pytania  
 
Radna Jolanta Pawlikowska powiedziała, że pomysł „Ogrody użyteczne – Jabłoniowy 
sad” jest dobry, innowacyjny i edukacyjny. Zadania związane z wykorzystaniem 
starych odmian jabłoni są wpisane do Powiatowego Programu Ochrony Środowiska  
i na ten cel można tam pozyskać środki. Na to zadanie zapisane jest w projekcie 
600 tys. zł. Czy całkowity koszt tego zadania jest przypisany Miastu? Czy są szanse 
na pozyskanie zewnętrznych środków finansowych na to zadanie? Jak odbywa się 
nabór aplikowania po te środki? Czy było aplikowane do Powiatu na środki na ten 
cel? 
 
Pani Alina Walaszko, Z-ca Dyrektora Wydziału Inżynierii odpowiedziała, że zadanie 
rozłożone jest na lata 2015-2016. Rok 2015 to początek inwestycji polegający na 
przygotowaniu projektu, przygotowaniu terenu. Miasto nie aplikowało o środki do 
powiatu. Na przyszły rok, do końca I połowy roku będzie taka możliwość, można 
uzyskać do 60% wartości inwestycji. Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska  
w trybie ciągłym rozpatruje wnioski i możliwe jest uzyskanie do 40% całej 
inwestycji. W chwili obecnej jest to wstępne rozpoznanie kosztów inwestycji. 
Przygotowywana będzie dopiero koncepcja, dokumentacja, a koszty w tym 
momencie są przedstawione jedynie szacunkowo. 
 
Radny Krzysztof Wata stwierdził, że pomysły powinny odpowiadać potrzebą. Radny 
zaproponował, aby pojawiające się wolne środki finansowe zagospodarować tam 
gdzie są potrzeby mieszkańców. Jako propozycję podał budowę parkingu na  
os. Dolnośląskim przy bl. 221 i budowę oświetlenia przy położonym w okolicy placu 
zabaw. 
 
Prezydent Miasta Pani Mariola Czechowska odpowiedziała, że w miarę możliwości, 
systematycznie będzie się zajmować problemem miejsc parkingowych w całym 
mieście. 
 
Radny Dariusz Matyśkiewicz zapytał, czy Miasto w tym roku rezygnuje z rozbudowy 
Hali Energii? Jakie komórki organizacyjne Urzędu Miasta planuje się przenieść do 
budynku przy ul. Czyżewskiego? 
 
Wiceprezydent Miasta Pan Ireneusz Owczarek, odpowiedział, że po uzgodnieniach  
z zarządcą Hali, i wobec braku współinwestora, środki przewidziane na realizację 
rozbudowy Hali Energii są przesuwane, w związku z ich niewystarczającą ilością. 
Koszt tej Inwestycji szacowany jest na ok. 20 mln. zł.  
 
Sekretarz Miasta Pan Artur Kurzeja, powiedział, że remont pomieszczeń w budynku 
na ul. Czyżewskiego podyktowany jest złym stanem budynku B na ul. Kościuszki, 
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który w 2/3 nie nadaje się już do dalszej eksploatacji. Nie jest jeszcze ustalone, 
jakie wydziały zostaną przeniesione do nowej lokalizacji. 
 
Radna Elżbieta Naturalna stwierdziła, że pomysł dotyczący „Jabłoniowego sadu” 
jest ciekawy. Dopytała, czy część środków przeznaczonych na to zadanie jest  
z umorzeń z WFOŚ, które muszą być przeznaczone na cel ekologiczny? Czy można 
te środki przeznaczyć na parkingi? 
 
Skarbnik Miasta Pani Ewa Gocel odpowiedziała, że na tą inwestycje są 
przeznaczone środki, które pozostały z roku poprzedniego i nie muszą być 
przeznaczone na tereny zielone. Po środki zewnętrzne Miasto może aplikować 
dopiero po powstaniu projektu technicznego. 
 

 Opinie Komisji: 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez następujące Komisje: 

 Komisję Budżetu i Skarbu Miasta, 

 Komisję Gospodarki Komunalnej, 

 Komisję Oświaty, Kultury i Sportu, 

 Komisję Rodziny, Zdrowia i Opieki Społecznej, 

 Komisję Prawa i Porządku Publicznego. 
 
Dyskusja 
 
Radny Grzegorz Muskała w swojej wypowiedzi ustosunkował się do wprowadzanego 
zadania inwestycyjnego „Jabłoniowy sad” mówiąc, że jest to dobry pomysł 
zagospodarowania terenów, jednak jego wątpliwości budzi lokalizacja. Czy miejsce 
to będzie na tyle bezpieczne aby nie było dewastowane tak jak niedaleko położony 
kompleks „ZOŚKA”. Radny zaznaczył, że planowana inwestycja nie ma jeszcze 
przygotowanej dokumentacji a na przykład kompleks sportowo-rekraacyjny na  
os. Binków, który został wstrzymany do realizacji posiada taką dokumentację. 
 
 Wiceprzewodniczący Rady Józef Wodziński powiedział, że dzięki zadaniu 
„Jabłoniowy sad” zostanie uporządkowany teren części miasta. 
 
Radny Krzysztof Pierzchała w swojej wypowiedzi stwierdził, że powinien być 
zachowany balans pomiędzy budową parkingów a terenami zielonymi. Dewastacja 
jest problemem powszechnie występującym również i w innych częściach miasta. 
Planowany ogród dobrze się wpisuje w symbolikę miasta. 
 
Radny Sebastian Brózda stwierdził, że „Jabłoniowy sad” to słuszna i cenna 
inwestycja nawiązująca do symboliki miasta. Pochwalił również pomysł darmowych 
przejazdów MZK w mieście oraz budowę obwodnicy miasta. 
 
Radny Dariusz Matyśkiewicz odniósł się do składanej przez siebie interpelacji  
w sprawie wniosków do funduszy i programów zewnętrznych. Zaproponował, aby 
przemyśleć, do jakich zadań można będzie aplikować o pozyskanie środków 
zewnętrznych. Wyraził wątpliwość, czy uda się wykorzystać zapisane na ten rok 
kalendarzowy 200 tys. zł dotyczące „Jabłoniowego sadu”. 
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Radna Ewa Skorupa w kontekście całej dyskusji i wątpliwości związanych  
z lokalizacja „Jabłoniowego sadu”, a również w przekonaniu, że wszystkim ten 
pomysł się spodobał zaproponowała, aby przyjąć zapisaną kwotę a lokalizację 
inwestycji rozważyć w formie powołania Zespołu pod przewodnictwem 
Przewodniczącego Rady.  
 
Przewodniczący Rady Dariusz Kubiak odpowiedział, że ten teren nie jest 
uporządkowany. Jest na niego pomysł. Są w mieście również inne lokalizacje 
niezagospodarowanych terenów, jednak tu już zostało przedstawione miejsce. 
Przedyskutuje pomysł radnej z Prezydentem Miasta.  
 
Radny Piotr Wysocki powiedział, że pomysł jest nowy w miejscu neutralnym 
wyborczo dla radnych. 
 
(18 radnych obecnych na sali) 
Głosowanie: 
Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta 
Bełchatowa na lata 2015-2021 został przyjęty przez Radę 15 głosami „za” przy  
1 głosie „przeciw” oraz 2 głosach „wstrzymujących się”.  
 
Uchwała nr X/64/15 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 28 maja 2015 r. stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu 
 
 
AD.16 
Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie zmian 
w budżecie Miasta Bełchatowa na 2015 rok. 
Uzasadnienie do projektu uchwały, w imieniu Prezydenta Miasta Bełchatowa, 
przedstawiła Pani Ewa Gocel – Skarbnik Miasta. 
 
Pytania  
 
Radny Dariusz Matyśkiewicz zapytał, czy obchody Dni Bełchatowa będą w całości 
organizowane przez Miejskie Centrum Kultury oraz jaki będzie ich koszt? 
 
Pani Ewa Gocel, Skarbnik Miasta odpowiedziała, że Dni Bełchatowa w tym roku, są 
organizowane jedynie przez Miejskie Centrum Kultury. Całkowity koszt można 
będzie podać po zakończeniu obchodów. 
 
Radny Dariusz Matyśkiewicz zapytał, dlaczego w tym roku nie zostanie 
zrealizowane zadanie „Budżet Obywatelski – Budowa kompleksu sportowego przy 
Zespole Szkolno-Przedszkolnym Nr 9”? Skoro zadanie zostało nie doszacowane, czy 
nie można, chociaż w części je zrealizować, np. montaż ławeczek, oświetlenia, 
itp.? 
 
W odpowiedzi Pan Ireneusz Owczarek, Wiceprezydent Miasta oraz Pani Ilona 
Ostrowska, Dyrektor Wydziału Inwestycji, wytłumaczyli, że po wycenieniu tej 
inwestycji okazało się, że z zapisanych ok. 300 tys. zł w budżecie na to zadanie 
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potrzeba ok. 960 tyś zł. Ideą tego projektu jest wykonanie całości zadania 
zgłoszonego przez mieszkańców, dlatego nie będzie ono realizowane połowicznie. 
 
Radna Jolanta Pawlikowska dopytała o stopień zaawansowania tworzenia Planu 
Gospodarki Niskoemisyjnej. 
 
 

 Opinie Komisji: 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez następujące Komisje: 

 Komisję Budżetu i Skarbu Miasta, 

 Komisję Gospodarki Komunalnej, 

 Komisję Oświaty, Kultury i Sportu, 

 Komisję Rodziny, Zdrowia i Opieki Społecznej, 

 Komisję Prawa i Porządku Publicznego. 
 
 
Dyskusja 
 
Radna Ewa Skorupa odniosła się do odczuć mieszkańców miasta, w kwestii budżetu 
obywatelskiego, gdzie część zadań została zdjęta z realizacji a już rozpisano nową 
edycję tego budżetu. Jest przeciwna zaproponowanym zmianą. 
 
Radny Krzysztof Pierzchała oraz radny Sebastian Brózda w swoich wystąpieniach 
odnieśli się do zasad oraz idei Budżetu Obywatelskiego. 
 
(19 radnych obecnych na sali) 
Głosowanie: 
Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Bełchatowa na 2015 rok został 
przyjęty przez Radę 15 głosami „za” przy 3 głosach „wstrzymujących się”.  
1 osoba nie brała udziału w głosowaniu. 
 
Uchwała nr X/65/15 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 28 maja 2015 r. stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu 
 
 
AD.17 
Informacja z działalności Rady za okres od ostatniej Sesji. 
 
Przewodniczący Rady Dariusz Kubiak poinformował radnych o otrzymanej 
korespondencji: 

 Pismo informacyjne z Kancelarii Senatu oraz Kancelarii Prezydenta RP 
dotyczące projektu „Archiwa Przełomu”; 

 Pismo Marszałka Senatu Pana Bogdana Borusewicza z okazji ćwierćwiecza 
odrodzenia samorządu terytorialnego; 

 Pismo Prezesa Sądu Okręgowego w Piotrkowie Tryb. znak: A-0130-1/15  
z dn. 07.05.2015 r. w związku z upływem kadencji ławników i potrzebą 
wybrania nowych ławników na kadencję 2016-2019. 
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AD.18 
Informacja z działalności Prezydenta Miasta Bełchatowa i Urzędu Miasta 
Bełchatowa za okres od ostatniej Sesji. 
 

 Przedmiotową informację radni otrzymali w formie pisemnej. 

 Pytań i uwag do przedstawionego materiału nie zgłoszono. 

 
 
AD.19 
Interpelacje Radnych 
 

1. Radny Dariusz Matyśkiewicz  
a) dot. udzielenia dotacji dla Parafii NMP w Bełchatowie na remont 

organów; 
b) dot. remontu i budowy chodnika ul. Częstochowskiej; 
c) dot. budowy ul. Wichrowej; 
d) dot. wniosków do funduszy i programów zewnętrznych. 
  

2. Radny Grzegorz Muskała  
a) dot. zamontowania lustra drogowego na skrzyżowaniu ulicy Budryka  

z ulicą Mioceńską; 
b) dot. rozbudowy istniejącego parkingu przy Publicznym Gimnazjum  

nr 4 w Bełchatowie przy ulicy Budryka 7. 
 

3. Radna Jolanta Pawlikowska  
a) dot. ruchu pojazdów na wyznaczonym objeździe ul. Grabowej. 

 
 
AD.20 
Sprawy różne, zapytania, wolne wnioski. 
 
Radny Krzysztof Wata poprosił o skoszenie trawy koło bloku 221 oraz o udzielenie 
odpowiedzi na jego interpelację międzysesyjną dot. wyznaczenia i oznakowania 
znakami poziomymi miejsc parkingowych na os. Dolnośląskim. 
Odpowiedzi udzielił Pan Sławomir Grabski, Dyrektor Wydziału Inżynierii. 
 
Radny Grzegorz Muskała, w nawiązaniu do swojej wcześniejszej interpelacji 
dopytał czy odbyło się posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa i czy poruszany był tam 
temat zamontowania progów zwalniających na ul. Zamoście. 
Odpowiedzi udzielił Pan Sławomir Grabski, Dyrektor Wydziału Inżynierii. 
 
Radny Dariusz Matyśkiewicz zaproponował wysłanie pisma zwrotnego do Marszałka 
Senatu Pana Bogdana Borusewicza. Zapytał, na jakim etapie jest realizacja 
programu SOWA. Odniósł się do informacji na stronie internetowej dotyczącej 
zamykania parkingu przy ul. 9 Maja na noc mówiąc, że władze miasta stwarzają 
tym precedens zamykania parkingów w centrum miasta na noc z uwagi na hałasy – 
mogą zacząć się zgłaszać mieszkańcy z innych terenów miasta z prośbą o podobne 
rozwiązania. Zaproponował, aby zastanowić się nad możliwością pozyskania 
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zewnętrznych środków zewnętrznych na wybrane inwestycje w gronie poszerzonym 
o radnych spoza koalicji. 
 
Radny Tadeusz Markiewicz w swoim wystąpieniu odniósł się do przekazywanych na 
Komisji Budżetu i Skarbu Miasta oraz Komisji Gospodarki Komunalnej informacji ze 
spółek miejskich proponując, aby informacje te wprowadzać na forum sesji Rady. 
 
Pan Artur Kurzeja, Sekretarz Miasta, w nawiązaniu do dyskusji, która się wywiązała 
nt. zadania inwestycyjnego „Jabłoniowy sad” zapowiedział, że na następnej sesji 
Rady podzieli się z radnymi swoją wiedzą odnośnie mnogości odmian starych drzew 
owocowych. 
 
 
AD. 21 
Zamknięcie sesji. 
 
 
Zamknięcia obrad X Sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Bełchatowie 

Dariusz Kubiak. 
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